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Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget har i brev af 1. juni 2017 stillet mig 

følgende spørgsmål 13, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL.) 

 

Spørgsmål 13 

 

Kan ministeren bekræfte, at hvis lovforslaget de facto alene berører 

solcelleanlæg, som er omfattet af de minimis-reglerne, gælder 

statsstøttereglerne ikke, og Folketinget står derfor frit for at undtage alle 

eksisterende anlæg og/eller kommende anlæg i almene boligforeninger? 

 

Svar 

 

Skatteministeriet har oplyst følgende:  

 

”Som anført i Skatteministeriets bidrag til svar på spørgsmål 11 af 1. juni 2017, 
er det vurderingen, at det ikke er muligt eller hensigtsmæssigt at anvende de 

minimis-reglerne som grundlag for en opretholdelse af afgiftsfritagelsen for 

eksisterende anlæg, heller ikke for anlæg i almene boligforeninger.  

 

I relation til produktion og forbrug af vedvarende energi er almene 

boligforeninger i statsstøttemæssig henseende sammenlignelige med andre 

udlejningsvirksomheder.  

 

Der henvises i øvrigt til Skatteministeriets bidrag til svarene på spørgsmål 11 og 

spørgsmål 12 af 1. juni 2017.”  
 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Lars Chr. Lilleholt 

 

Ministeren 
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